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Kära vänner i D240, nu börjar juni närma sig sitt slut och därmed är det också slut på mitt 
DP år. Det är dags att lämna över stafettpinnen till Laila Lundqvist Berglund. 
 
Jag har haft ett spännande och givande år, men också ett år där ingenting har varit som 
vanligt.  
 
Det började med ett informationsmöte i Rosersberg och sedan alla trevliga klubbesök. Så 
givande och roligt att komma ut och träffa er alla och höra hur ni arbetar. 
 
Det flöt på: Klubbesök, DÅM, RÅM, VU-möten och DM, men sedan blev det inte längre som 
det brukar. Inget RM, inga klubbmöten, inga VU-möten, inget DP skifte, ja dvs möten hade vi 
ju, men bara per telefon och det är inte alls detsamma. Jag hade hoppats på att jag skulle 
träffa i alla fall några av er ett par gånger till.  
 
Alla har vi också märkt av det på det personliga planet på olika sätt. Nu är det tack och lov 
sommar och varmt så vi har träffat några få goda vänner åt gången utomhus och på långt 
avstånd. Hoppas att ni också har haft möjlighet till det. 
 
Hur den närmste framtiden kommer att gestalta sig, vet vi i nuläget inte. Det är nog bäst att 
vara försiktig ett tag till och följa alla rekommendationer och framför allt vårt eget sunda 
förnuft. 
 
Jag önskar er allt gott och en fortsatt trevlig sommar. Var rädda om er. 
 

Ylva     

 
PS. Fortfarande letar vi efter någon som är villig att åta sig vDP posten 2020/2021 


